
 

Fællesbestyrelsesmøde mandag d. 16/6-2025 kl. 17.00 – 20.00 

Personalerummet 

 

 

Dagsorden 

 

 

 

MØDEDELTAGERE: 

Forældrerepr.:   Medarbejderrepr.:  

Anita Yndal Brandt   Lærere: Anja Møller   

    Pædagoger: Tine Østertoft 

Dorthe Greve    

Heidi C. Johansen   Elevrepr.: 

Heidi Aabrandt   Formand: Isabel 

Jacob Højbjerg Pedersen   Næstformand: Sally   

Lars Laage Jessen 

Laura Mark Aarestrup   

Natascha Lindharth Krogshave  

Carina Watson Sixhøi 

    Mødeleder: Lars 

    Referent: Annette Fuglsang 

Skoleleder: Annette Fuglsang    

BH + SFO-leder: 

                                                         Afbud:  

Forplejning: Skolen 

 

 
  
 

Punkt 1 Meddelser                                                                     15 min 

Formanden  

Skoleleder Vi er i gang med at slutte af og gøre klar til næste skoleår. Der er været 

mange helligdage og a 

Børnehuset  

Medarbejderne Vi er i gang med at slutte af og gøre klar til det nye skoleår.  

6. kl. Har været på Nordagerskolen, hvor de har hilst på deres nye 

klasser. 

Der er ikke farmerrum i år.  

6. klasse arrangerer et løb for resten af skolen.  

Vi har prøvet at lave forældrerådslagning i 0.kl., hvor forældrene lavede 

planer for hvordan de vil være forældre i skolen. Der er opfølgning efter 

sommerferien, hvor det er vigtigt at få alle forældre med.  

  

Elevrådet Isabel har været glad for at være med i bestyrelsen, selvom der nogle 

gange har været meget voksensnak.  

Der er sat fluer i toiletterne og kommet grønne toiletbørster.  
 

Punkt 2 Økonomi/internt budget                                              10 min 

Ansvarlig: Der har været faldende børnetal i børnehave, som har betydet, at vi er 

blevet reguleret og det etimerede overskud for indeværende år er lidt 

mindre end forventet.  



I skolen skal vi være opmærksomme på, at vi ikke kommer under 11 

elever i klasserne, fordi det bliver vi ramt af økonomisk.  

  

  

  

 

Punkt 3 Klub 2                                                                               20 min 

Ansvarlig: alle 

 Husk Espe Posten – deadline 20/6. Deadline er rykket til d. 18/6.  

Heidi sender teksten fra d. 7/4 ind.  

 
 

Punkt 4a Fælles drøftelse om mødet vedr. fællesskabende læringsmiljøer                                                                     

5 min 

Ansvarlig: alle 

 Bekymring for om personalet er klar til co-teaching. Godt sat op, men 

ikke noget nyt. Bekymring for om man rammer de dygtigste og de 

svageste. Godt at man får venner på kryds og tværs. Bekymret for om 

det er en anden form for sammenlægning. Små fællesskaber og store 

fællesskaber. Det er vigtigt at komme godt fra start. Godt at vi samlede 

forældrene til infomøde, fremfor at informere på Aula.  

 
 

Punkt 4b Princip for forældreråd                                                                        

15 min 

Ansvarlig: alle 

 Skal også godkendes i børnehuset. Forældrerådet kan spørges om, hvad 

det er de gør. Måske kan man føje et årshjul ind i dokumentet. Forslag: 

Skriv rundt til forældrerødderne og spørg, hvad de har lavet af 

arrangementer i løbet af året.  

Anja spørger Jesper om der kan laves en mappe i Aula, hvor forældrene 

kan dele ideér mellem kontaktforældre.  
 
 

Punkt 5 PR- gruppe                                                                       10 min 

Ansvarlig: Lars og Natascha 

 Lars har sendt spørgeskema ud på Aula, 2/3. Klasse skal have separat 
besked, de er ikke med under alle. Det skal også sendes ud i lokalgrupper på 
Facebook, hvilket skal gå igennem en administrator på skolen, samt gennem 
en algoritme, der rammer lokalområdet.  
Send gerne billeder til Lars.  

 

Punkt 6 Bestemmelser i forhold til generalforsamling                                                            

10 min 

Ansvarlig: Dorthe 

 På Espe skole har vi forskudt valg hvert andet år.  
I børnehuset skal der vælges en repræsentant hvert år, som sidder i 2 år.  



I skolen vælger vi forskudt valg, hvert andet år.  
På Espe har vi valgt, at suppleanterne deltager på 
fællesbestyrelsesmøderne.  
Det skal laves 2 procesplaner, det laver Dorthe, så det er klar til foråret.  

 

Punkt 7 Godkendelse af fagfordeling                                           10 min                                                                                   

Ansvarlig:  

  
 

Punkt 8 Mødeplan for næste skoleår                                          10 min                                                                             

Ansvarlig:  

 Annette laver et udkast, som godkendes på første møde. 
 

Punkt 9 Evt.                                                                                 5 min 

Ansvarlig: alle 

 Dato for første møde i det nye år 

 
Punkter til næste møde i august: 
Forældredag/arbejdsdag. 
 
 


